

Saudi Toyota Championship

Time Attack 2026 – Round 1



Date: **Friday, 28 August 2026**
Subject: **Communication # 1**

Time: **13:00**
Document No: **1**

From: **COC**

To: **All Competitors**

Number of pages: **1**

Attachments: **0**

إشعار لجميع المتسابقين /

- يسمح بالمشي على الحلبة (Track Walk) من الساعة 3:30 مساءً حتى 5:00 مساءً .
- نذكر جميع المتسابقين بأن حضور اجتماع السائقين إلزامي في تمام الساعة 5:00 مساءً .
- يسمح لجميع مركبات الفرق والخدمات، بما في ذلك سيارات الصيانة والشاحنات ومركبات نقل المعدات، بالدخول إلى منطقة البادوك والجراجات من الساعة 2:30 مساءً حتى 4:30 مساءً، وذلك لإنزال المعدات الخاصة بالمتسابقين .
- بعد الساعة 4:30 مساءً، يجب على جميع المركبات الإضافية مغادرة منطقة البادوك والجراجات، ويُسمح ببقاء مركبات المتسابقين فقط داخل المنطقة .
- يجب إيقاف المركبات الإضافية في المواقف الخارجية، ويكون الفريق مسؤولاً عن نقل أي معدات يحتاجها من المواقف إلى منطقة الصيانة بعد هذا الوقت .
- أي متسابق أو فريق يخالف هذه التعليمات سيتم إحالته إلى الحكام .

To all Competitors /

- Track Walk is open from 3:30 PM to 5:00 PM.
- Attendance at the Drivers' Briefing is mandatory for all competitors at 5:00 PM.
- All team and service vehicles, including support cars, equipment trucks and other vehicles transporting equipment, are allowed to enter the Paddock and Garages from 2:30 PM to 4:00 PM to unload competitors' equipment.
- After 4:00 PM, all additional vehicles must leave the Paddock and Garages. Only competitors' vehicles are permitted to remain in the area.
- All additional vehicles must be parked in the external parking area, and each team is responsible for transporting any required equipment from the parking area to the service area after this time.
- Any competitor or team failing to comply with these instructions will be referred to the Stewards.

Clerk of Course
Samir Hejazi